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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 25 martie 2013, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.25/2013  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă  dl.Vasile Bejera, primarul 

comunei. 

Domnul  Marian Dincă, secretarul comunei, în urma   apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  10  consilieri   iar 

absent este  consilierul  :  Pop  Mihai, absent  motivat. 

 Procesul verbal al şedinţei anterioare,  prin  grija  secretarului consiliului,  a 

fost  pus la  dispoziţia  domnilor consilieri locali.  Domnii consilieri  sunt  consultaţi  

dacă sunt de acord cu procesul verbal redactat  pentru  şedinţa  anterioară. Procesul-

verbal  este aprobat în unanimitate  de  domnii consilieri prezenţi la  şedinţă. 

Ordinea  de zi  al  şedinţei ordinare  este  prezentată  de domnul  primar, Vasile  

Bejera, iniţiatorul  şedinţei  ordinare :   

 Ordinea de zi  propusă  este  următoarea : 

1. Aprobarea declarării unei suprafeţe de teren agricol ca  fiind de 

utilitate  publică  şi  scoaterea din  circuitul agricol; 

2. Aprobarea  rezilierii  unui contract de concesionare; 

3. Aprobarea   alegerii   preşedintelui  de  şedinţă.  

Ordinea  de   zi  este  aprobată  în unanimitate de către  domnii consilieri 

prezenţi la  şedinţă. 

Domnul consilier Braşoveanu  Ionuţ,  preşedintele  de şedinţă,  preia  conducerea  

şedinţei ordinare.    

 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  declarării 

unei suprafeţe de teren agricol ca  fiind de utilitate  publică  şi  scoaterea din  

circuitul agricol. 

Domnul  primar prezintă referatul privind  necesitatea  şi oportunitatea  

aprobării  declarării unei suprafeţe de teren agricol ca  fiind de utilitate  publică  şi  
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scoaterea din  circuitul agricol. În  anul  2012,  în baza planul  de  investiţii  aprobat  

de  consiliul local al comunei Ştiuca,  a  fost  realizat sistemul  de canalizare  a  apelor 

uzate  din localitatea Ştiuca  dar  nu  avem  construită staţia  de epurare  aşa după  cum 

este prevăzut în proiectul  tehnic. În aceste  condiţii este necesar  şi oportun ca,  pentru  

realizarea  lucrărilor de construire a staţiei de epurare din  localitatea  Ştiuca,  în baza  

prevederilor legale,  să fie  declarată   de  utilitate  publică  locală  o suprafaţă de 

1.500 m.p.  din suprafaţa totală de 14.500 m.p.  a terenului  evidenţiat în cartea 

funciară 400153, număr topografic 400153, categoria de folosinţă „Teren păşune 

extravilan”, imobil  proprietatea  privată  a  comunei Ştiuca,  din extravilanul 

localităţii Ştiuca  şi  să fie  scoasă  din  circuitul agricol.  După  terminarea expunerii 

domnul  preşedinte  de şedinţă constată  că  nu  sunt    intervenţii  din  parte  

consilierilor   şi  supune la vot proiectul de hotărâre.  Cu  10  voturi, în unanimitate,   

se aprobă  Hotărârea  nr.10  privind  aprobarea  declarării unei suprafeţe de teren 

agricol ca  fiind de utilitate  publică  şi  scoaterea din  circuitul agricol. 

 

 

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea rezilierii  

unui contract de concesionare. 

La acest punct al ordinii de  zi  domnul  primar prezintă referatul privind  

necesitatea  şi oportunitatea  aprobării  rezilierii  unui contract de concesionare. 

Numitul    BENZAR  IOAN  este  parte  a  contractului   de  concesionare  nr. 1337 din 

19 septembrie 2011,  pentru  suprafaţa de 799  m.p.  de teren intravilan,  înscris în CF 

Ştiuca nr. 400977,  nr. top 400977   iar  prin  cererea nr. 148/20.03.2013  îşi  exprimă  

dorinţa să  rezilieze  acest contract  deoarece  nu  mai  poate  construi  o casă familială 

pe terenul  concesionat.  Cererea înaintată de susnumitul a fost aprobată favorabil 

astfel încât contractul respectiv  poate fi reziliat. Se  menţionează  că lotul respectiv nu 

va  rămâne  liber  că deja  sunt solicitări pentru  închirierea acestuia. După    

precizările  făcute  de  domnul  primar  şi deoarece  nu au mai existat şi  alte  

intervenţii  se trece la  votarea proiectului.  Cu  10  voturi, în unanimitate,     se aprobă  

Hotărârea  nr.11  privind aprobarea rezilierii  unui contract de concesionare. 

 

 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alegerii   

preşedintelui  de  şedinţă. 

La acest  punct al  ordinii  de zi  domnul secretar  al consiliului  local prezintă  

faptul  că  din luna aprilie  trebuie  ales  un nou  preşedinte  de şedinţă  pentru  

perioada  aprilie – iunie 2013. Se  solicită  ca în această  perioadă  preşedintele  de 

şedinţă să nu fie  plecat  din localitate pe  timp  lung. După  consultări  între  domnii 

consilieri   se propune  domnul consilier  Laver  Pavel. Domnul   preşedinte  de şedinţă 

constată   supune  la vot propunerea  făcută.  Cu  10  voturi, în unanimitate,   se aprobă   

Hotărârea  nr.12  privind aprobarea  alegerii   preşedintelui  de  şedinţă. 
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Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 

- Domnul  primar  prezintă următoarele informări  : 

o  Cazul doamnei  Borca  Cornelia: au fost depuse  actele  necesare  

pentru  susţinerea financiară ce  se acordă în situaţia  ei.   

o  cazul  domnului consilier  Pop Mihai:  acesta  este  internat în spital şi 

se află sub tratament. 

o din  data  de  1  martie  a.c. a început  predarea  gestiunii   sistemelor  

de alimentare   cu  apă din  localităţile  comunei  Ştiuca  la  societatea  

comercială „AQUATIM”-  operatorul  regional licenţiat  şi specializat  

în distribuirea  apei potabile. La acest  punct încep  discuţii între 

grupurile de consilieri axate pe  următoarele idei : ce  va  face  în viitor 

operatorul regional cu privire  la calitatea apei, la tariful care îl va 

aplica, dacă licenţierea sistemelor  de alimentare cu apă  nu  a fost  

posibilă să fie  realizată de primărie, etc. 

- Domnul consilier  Braşoveanu  Ionuţ doreşte să prezinte  faptul că este 

sesizat de  unii  cetăţeni că s-a scumpit  taxa de salubritate. Domnii consilieri din 

grupul   USL susţin cu tărie  că această  taxă a fost discutată în consiliu timp de trei 

luni şi s-a aprobat aşa după cum  se aplică acum, adică  în funcţie  de numărul de 

persoane  şi nu mai este  cazul să se revină asupra ei. Tot  domnia  sa  ridică discuţia 

despre nivelul  taxei de concesiune care ar  fi foarte ridicat în comparaţie cu alte 

comune. Din nou încep discuţii  contradictorii între cele două grupuri  de consilieri. 

Până la urmă  se trage  concluzia  că este  bine  aşa după cum este  hotărât. 

Întrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar 

punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, cu permisiunea domnilor consilieri, 

domnul  preşedinte de şedinţă  declară închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                      Întocmit, 

    consilier         Secretar, 

Ionuţ  Braşoveanu                   Marian  Dincă 


